

学 校 简 介

江苏建筑职业技术学院是江苏省属公办全日制高校、国家示范性高职学院、江苏省卓越高职院校培育建设单位、江苏省高水平高职院校建设单位。学校坐落于江苏省三大都市圈之一、淮海经济区中心城市——徐州。

学校地处徐州市泉山风景区,占地 1200 亩,建筑面积 40 万平方米。学校设有建筑建造学院、建筑装饰学院、建筑智能学院、建筑管理学院、交通工程学院、智能制造学院、信电工程学院、艺术设计学院、经济管理学院、马克思主义学院、公共基础学院、国际交流学院、继续教育学院、创新创业学院等 14 个二级学院,现有普通全日制在校学生 13000 余人,成人教育在籍学生 9800 余人。学校校园环境优美,教学生活设施齐全,文化活动丰富多彩,是"江苏省文明单位""全国职业院校魅力校园""江苏省和谐校园""江苏省平安校园""江苏省 花园式学校""徐州市首批绿色大学""江苏省思想政治教育先进单位"。学校构建形成以军校文化、煤炭文化、建筑文化为内核,以企业文化和校友文化为补充的特色鲜明的校园育人文化体系。

学校加快办学国际化进程,积极拓宽国际合作交流渠道,与德国、美国、俄罗斯、英国、澳大利亚、加拿大、新西兰、日本、韩国、泰国、印度尼西亚、马来西亚、柬埔寨、老挝、缅甸、科摩罗、哈萨克斯坦、乌克兰、中国台湾、澳门和香港等 40 多所国(境)外高校及教育机构建立友好合作关系,是 10 余家国际合作与交流平台的理事单位。学校与国外多所学院联合开展"3+0""2+1""3+2"学生联合培养项目。赴国(境)外留学或交换交流经历的学生 237 人,选派 535 人次骨干教师赴海外 20 多个国家和地区高校访学研修培训。留学生培养规模持续扩大,累计招收 19 个国家 705 余名留学生。在"一带一路"国家建立 5 所分校,开设 2 个技能与语言培训中心。学校有"中老职教协作秘书处","中柬文化与语言研究中心",定期外派教师赴国外分校和语言培训中心开展技术与语言培训服务。学校入选全国首批"中国东盟职业院校双百旗舰计划"、江苏省外国留学生"优才计划"项目学校、江苏省政府奖学金学校,是 2 个省级国际化平台"江苏美国职教联盟,江苏'一带一路'人才培养职教联盟"核心建设单位。

学校培养的留学生技术技能掌握好,推荐实习和就业岗位。已培养毕业结业的 500 多名留学生,毕业生 100% 通过 HSK4 级,三分之一的学生通过 HSK5 级。根据学生意愿,学校推荐留学生在中国大学继续攻读本科硕士博士学历,或推荐在国外的中国企业工作,薪资待遇优渥。

一、招生计划

招生人数: 2021 年招收学生 100 人。

二、招生类别和申请要求

★ 语言生(语言预科阶段)

无学历及年龄限制,3月或9月入学。学习班设不同层次的汉语课程,同时学院设有专门的语音教室,全面培养留学生的汉语听说读写能力。除了开设基础汉语性课程,还增添了感知中国、汉文化体验系列活动(包括拓印制作,香包制作,专家专题讲座、校外企业走访和文化考察)、中国书画、太极拳、中国影视鉴赏、汉

语情景训练等特色对外汉语方面课程,让留学生在短时间内感受汉字的美,体验汉文化发源地的独特风俗,培 养留学生热爱中国文化,激发他们了解中国的兴趣,为进一步讲好中国故事打下基础,同时注重语言实践并重 视 HSK 考级辅导、HSK4 级通过率 100%。

★ 学历生

申请大专学历的学生应具有高中毕业或同等学历、HSK4级以上。学制为三年。留学生可与中国学生同堂 上课,也可以单独编班上课。目前我校已开设《仓储管理实务》和《建筑力学》2门全英文授课课程,其中《仓 储管理实务》被评为"江苏高校外国留学生英语授课省级精品课程",全力为为中国驻海外企业输送本土优 秀高技能人才。留学生取得规定学分并通过论文答辩,由江苏建筑职业技术学院颁发相应的大专毕业证书。

具体申请要求:

类 别	申请条件
语言生 (语言预科阶段)	1、拥有外国国籍,对华友好,身体健康,符合教育部《外国来华留学生健康标准》; 2、遵守中国法律和学校管理规定; 3、具有用英语学习与交流的能力,持有汉语(HSK)三级或以上证书者优先考虑; 4、有兴趣学习中文,并对中国文化、社会、经济有所了解; 5、具有独立生活与学习的能力,有良好的自律能力和人际交往能力; 6、持有 X1、X2 签证或者居留许可签证。
学历生	1、拥有外国国籍,对华友好,身体健康,符合教育部《外国来华留学生健康标准》; 2、遵守中国法律和学校管理规定; 3、具有高中毕业或同等学历,并通过 HSK4 级考试; 4、有兴趣学习中文,并对中国文化、社会、经济有所了解; 5、具有独立生活与学习的能力,有良好的自律能力和人际交往能力; 6、被录取学生须持有 X1 签证入境。

三、申报流程

申请者需符合所规定的入学资格,具体流程如下:

第一步:申请者可注册后登录江苏建筑职业技术学院国际学生管理平台学生端链接 https://jsjzi.at0086.cn/ student 进行在线报名;

第二步:认真填写申请信息后,上传以下申请材料至江苏建筑职业技术学院国际学生管理平台以便审核:

- 1.《留学生入学申请表》、《外国人体检表》(在江苏建筑职业技术学院国际交流学院网站 http://gjjlxy.jsviat. edu.cn/xzzq/list.htm 下载填写即可)
 - 2、《在华监护人委托书和公证书》(未满 18 周岁者需提交)
 - 3、最近一年的家庭收入证明;
 - 4、最高学历阶段成绩单(英文公证件);
 - 5、最高学历证书(英文公证件);
 - 6、护照首页的复印扫描件;
 - 7、无犯罪证明;
 - 8、电子照片1张;
 - 9、汉语等级证书(HSK)或其他类获奖证书的扫描件;

第三步: 留学生招生办公室会在系统中审核报名信息以及申请材料, 经审查符合入学资格, 将在一个月内 寄发录取通知书, JW202(外国留学生来华签证申请表)至申请者本人。

第四步:收到材料后至中国驻外使馆申请学习(X)签证,准备入境,并将到校的相关信息告知学校;

第五步:按照《江苏建筑职业技术学院留学生录取通知书》要求在规定时间内到江苏建筑职业技术学院国 际交流学院报到;

第六步:学院会根据留学生申请留学时间,到校后协助办理在华居留许可手续。

四、入学时间

- 1、汉语进修生,每年3月、9月入学;
- 2、学历生,每年3月(未过 HSK4级)、9月入学

五、报到注册材料

- 1、录取通知书原件;
- 2、护照原件和复印件;
- 3、体检表原件;
- 4、无犯罪记录证明;
- 5、最近一年的家庭收入证明;
- 6、2021年外国留学人员来华签证申请表(JW202表)原件;
- 7、护照照片6张(白底)

六、2021年招生专业与招生数

(详见 2021 年最新招生专业中英文列表)

七、收费标准

收费项目	金 额(人民币: 元)	备注	
报名费	400 元	报名费一律不退	
学费	12,000 元 / 年	注册报到时缴费	
住宿	● 3000 元 / 年(4 人间) ● 4000 元 / 年(2 人间)	2 人间 /4 人间可选	
书本费	约600元/年	按实际书本费收取	
保险	600 元 / 年(江苏省)	每年	
体检	400 元 / 年	每年	
居留许可	400 元 / 年	每年	
水电费	免费用电 20 度 / 月 / 人,超额部分按照规定由学生个人承担。		

★ 特别提示

- 1、如果汉语未达到 HSK 4级的学历生申请人,在预科阶段的学习期间,学费 12000 元/年,住宿费 4000 元/年。
- 2、新生应按入学通知书规定的时间持录取通知书和 JW202 表准时入学。无故逾期两周不到校报到者按自动失去入学资格处理。入学后,由学校组织进行身体检查,检查结果合格者,方能正式获得入学资格。

★ 奖学金项目

奖学金类型	名 额	奖学金内容	申请方式	备注
江苏省优秀学生奖学金	3-5 人	按政府奖学金 政策发放	国际交流学院根据《江苏建筑职业技术学院留学生江苏省府奖学金评选办法》组织内部遴选、公示,符合条件的申请者需提交申请表和支撑材料	符合要求且进入专 业的学历生可申请
苏建院校长奖学金	50 人	第一年学费	递交申请材料同时申请奖学金	通过 HSK4
学业奖学金	30 人	按学工处政策	经二级学院考核	综合表现前 30%

八、住宿及生活相关

- 1. **住宿**: 2人或 4人合住一单元约 20 m²,设施良好,配有卫生间。每人配有床与床具,桌椅及衣橱。家用电器齐备,每间宿舍配有空调、热水器及淋浴间、网络。
- 2. 学校有餐厅提供一日三餐,同时另建留学生专用餐厅,学生可凭校园一卡通购买,食堂伙食费约800元/月/人,学校生活费奢俭自便。

九、招生联系人及联系方式

国际交流学院招生办公室(111室):张老师,谢老师

江苏建筑职业技术学院国际学生管理平台学生端链接: https://jsjzi.at0086.cn/student

邮箱: studyinjsjzi@163.com, internationaloffice@jsjzi.edu.cn

电话: +86-516-83996010, +86-516-83889190; 传真: +86-516-83888547

江苏建筑职业技术学院官方网站: www.jsjzi.edu.cn

江苏建筑职业技术学院国际交流学院网站: http://gjjlxy.jsviat.edu.cn/

学校地址: 江苏省徐州市泉山区学苑路 26 号

Jiangsu Vocational Institute of Architectural Technology (JSVIAT) **Guide for International Students 2021**

★ About JSVIAT

Jiangsu Vocational Institute of Architectural Technology (JSVIAT), as a provincial government public full-time school, is one of State-level Model Higher Vocational Institute. JSVIAT is located at Xuzhou, the central city in the Huaihai economic zone and one of the three metropolitan areas in Jiangsu Province.

Located at Quanshan District in Xuzhou, the college covers an area of 1200 mu (80 hectares) with a gross floor area of 400,000 square meters. JSVIAT has a comprehensive range of fields covering 14 secondary schools, namely, Architectural Construction, Architectural Decoration, Architectural Intelligence, Architectural Management, Transportation Engineering, Intelligent Manufacturing, Information and Electronics Engineering, Art and Design, Economic Management, Marxism, General Courses, International Education, Continuing Education, and Innovation and Entrepreneurship, The school gathers almost 13,000 full-time students, and more than 9,800 registered students of continuing education. Based on the elegant campus environment, superior teaching facilities, and abundant cultural activities, so far, it has been awarded honorary titles of "Jiangsu civilized organization", "Charming campus of National Vocational Colleges", "Harmonious campus in Jiangsu Province", "Safety and peaceful campus in Jiangsu Province", "Garden-Style College in Jiangsu Province", "The first batch of green universities in Xuzhou", "Advanced organization of Ideological and political education in Jiangsu Province". Noticeably, the college owns the core culture of military, coal and architecture, along with the educational cultural systems of corporation and schoolmate.

★ International Cooperation and Development

To promote the education internationalization and expand the channels for international communication and cooperation. JSVIAT has built cooperation relationship with more than 40 overseas higher institutions, such as German, USA, Russia, UK, Australia, Canada, New Zealand, Japan, South Korea, Thailand, Indonesia, Malaysia, Cambodia, Laos, Burma, Comoro, Kazakhstan, Ukraine, Taiwan, Macao, Hong Kong and so on, and it is also the director unit for more than 10 international communication and cooperation platforms. Moreover, JSVIAT adopts "3+0" and "2+1" programs with top overseas universities, which has admitted more than 705 international students from 19 countries. On one hand, the college encourages students to study abroad and there are about 237 students who have the experiences of studying abroad; on the other hand, the college encourages teachers to do the teaching jobs or do some cooperative study abroad and there are 535 teachers who have the experiences of overseas training in more than 20 countries and areas. Besides, JSVIAT has established 5 branch campuses in Laos and Cambodia, where "China-Laos Vocational Education Secretariat" and "China-Cambodia Culture and Language Research Center" is located. Chinese teachers are responsibly stationed for a long time to provide language and skill training for foreign teachers and students. In addition, JSVIAT is provincial level unit of "Talents for Special Purpose" in Jiangsu ,the first batch of "CHINA-ASEAN vocational colleges" and Jiangsu Provincial Government Scholarship, and it is also the core construction unit for two provincial level international platform of "Jiangsu American Vocational Education Alliance, Jiangsu 'the Belt and Road Talent Cultivation Vocational Education Alliance".

The international students who graduated from JSVIAT grasp good technical skills will be recommended to practice and enter into job posts. There are more than 500 international students graduated from JSVIAT, and HSK4 passing rate is 100%, one third of the graduated have passed HSK5. Meanwhile, JSVIAT will also recommended excellent graduates to continue their study for undergraduate master's degree and doctor's degree according to the graduates' willingness, or recommend to work in overseas Chinese enterprises with good salaries and benefits.

I. Enrollment Plan

Enrollment numbers: 100 students

II. Enrollment students Category and Requirements

★ Language Students (preparatory period)

Without degree or age limit, language students mainly study Chinese, the college established language classroom for Chinese learning. We also offer the core courses: Introduction to Chinese Characters, Chinese Reading, Chinese Speaking, Chinese Listening, Chinese Writing, Grammar and Chinese Literature. Also we offer some selective courses: HSK Tutorials, Introduction of China and Han Cultural Experience Series of Course, Rubbings-Making, Tai Chi, Chinese Movie course, Chinese Scene Training and so on. Try to improve students' Chinese listening, speaking, reading and writing skills and focus on HSK4 teaching. The passing rate is 100%.

★ The Summer Program – Han Dynasty Cultural Experience

Each summer holiday, we will have summer program, there are about 20 students in a class for two weeks, covering some

courses, including Introduction to Chinese Character, Learn to Speak Chinese, Calligraphy Rubbings and Sachets Making, as well as Theme Lectures and Cultural Experiences etc. These courses have colorful contents in various forms, combining classroom lecturing, enterprises visiting and off-campus cultural study. All help international students access to the beauty of Chinese Characters instantly. Meanwhile the international students can experience the original and unique customs of Han culture. The orientation of the program is to attract more international students to love Chinese culture and interests in learning about China, to mark a good beginning for us to tell well the stories about China.

★ Degree or Diploma Students

Diploma students who have passed the HSK4 examination or got higher Chinese level with senior high school diploma can apply for this category. Students can go their major study with Chinese students together or have lessons in individual class. So far, there are two courses taught entirely in English, they are Warehouse Management Course and Architecture Mechanics Course. And Warehouse Management Course was awarded as "the Provincial Excellent Courses Taught in English in Jiangsu Universities". Students who complete their major course requirements and graduation thesis will be issued their college diploma (in both Chinese and English).

★ Requirements for Application

Category	Requirements for Application
Language Students (preparatory period)	 Applicants must be non-Chinese citizens and show friendly to China, and in good health, accord with the the health standards for foreign students made by Ministry of Education in China; Comply with Chinese laws and school administrative regulations; Applicants can communicate in English or Chinese languages. It will give priority to those who have pass HSK3 or above. Applicants are interested in Chinese language and want to understand Chinese culture, society and economy; Applicants should be live independently and own good self-discipline and interpersonal skills; Hold X1 or X2 visa or residence permit.
Degree Students	 Applicants must be non-Chinese citizens and show friendly to China, and in good health, accord with the the health standards for foreign students made by Ministry of Education; Comply with Chinese laws and school administrative regulations; Applicants have graduated from high school or other similar education certificates, and have pass HSK4; Applicants are interested in Chinese language and want to understand Chinese culture, society and economy; Applicants should be live independently and own good self-discipline and interpersonal skills; Entry by X1 visa.

III. Application steps:

Only qualified applicants can apply to study in JSVIAT, the application steps are as the followings:

Step1 : Applicant should register to login in the international student service system of JSVIAT for online application, the student link is https://jsjzi.at0086.cn/student;

Step2: After carefully filling in the Application information, the applicant should upload the following application documents for the further checking:

- 1. Student's JSVIAT Application Form, Student Physical Examination Document (applicant can download the two forms from the school website http://gjjlxy.jsviat.edu.cn/xzzq/list.htm, then fill in the forms to upload to the international student service system of JSVIAT);
- 2. The applicant who is under 18 years old should submit Guardian's Letter of Guarantee in China;
- 3. The proof of family's income in recent one year;
- 4. Highest degree level transcript with English notarized document;
- 5. Highest academic certificate with English notarized document;
- 6. The scanning copy of the first page of passport;
- 7. The original copy of Certificate of Non-criminal Record;
- 8. 1 electronic photo;
- 9. The scanning copy of HSK Level Certificate or other certificates obtained.

Step3: After checking all the documents, the qualified applicants will receive the JSVIAT Admission Letter and JW202 within one month;

Step4: Applicant should apply for visa (X) from the Chinese embassy and get ready for entering, and inform schedule to school :

Step5: According to schedule time of JSVIAT Admission Letter, applicants must register within the required time;

Step6: According to the study time in China, school will help applicant to apply for corresponding resident permit in China.

IV. Admission Period:

- 1. Language students (preparatory period): admission period in March or September each year.
- 2. Degree or Diploma Students: admission period in March (the students who haven't passed HSK4) or in September each year.

V. Register Documents:

- 1. the original copy of JSVIAT Admission Letter;
- 2. the original and copy of passport;
- 3. the proof of family's income in recent one year
- 4. the original copy of Student Physical Examination Document;
- 5. the original copy of Certificate of Non-criminal Record;
- 6. the original copy of JW202;
- 7. 6 passport photos in white background

VI. Enrollment Majors:

Refer to the Form of JSVIAT Enrollment Majors in 2021.

VII. Charging Fees:

Charge Item	Fees	Notes	
Entry Fee	400 RMB No refundable		
Tuition Fee	12000 RMB /Y Pay it when registe		
Accommodation Fee	3,000RMB/Y (for 4 students) 4,000RMB/Y (for 2 students)	Be alternative	
Textbooks Fee	600RMB/Y (Approximate)	Pay it according to the actual prices	
Insurance Fee	600 RMB/Y Every year		
Physical Examination	400 RMB/Y	Every year	
Residence Permit	400 RMB/Y Every year		
Water and Electricity	20 kilowatt hour/Month/Person (for free) , the excess costs are borne by students		

Special Tips:

- 1. If the applicants haven't passed HSK4, they should pay for the tuition fee 12,000 RMB and accommodation fee 4,000 RMB for the preparatory course education.
- 2. Applicants must register within the required time. Upon the students arrival, JSVIAT will arrange a physical examination. Once the applicant receives the Physical qualification, JSVIAT will formalize the registration.

About Scholarship

Category	Number	Scholarship Contents	Application website	Notes
Jiangsu Government Scholarship	3–5	Jiangsu government scholarship policy	By selection and publicity in School of International Education	Diploma applicants
President Scholarship in JSVIAT	50	first year college tuition fee scholarship	Submit application documents and apply for it	Pass HSK4
Academic Scholarship	30	Regulations of College Student Affairs Department	Academic College Faculties	Top 30% students

VIII.Accommodation and Life

- 1. Accommodation: 2 students or 4 students live in a room of about 20 m². Each room includes beddings, desks, closets, as well as the Internet, an air-conditioner, one refrigerator, one microwave, and a bathroom with shower.
- 2. Multiple on-campus canteens offer 3 meals a day. Average cost is about 800 RMB per month.

IX .Contact information

Admission Office(Room 111): Miss Xie & Miss Zhang

Student link of the international student service system of JSVIAT: https://jsjzi.at0086.cn/student

Email address: studyinjsjzi@163.com; internationaloffice@jsjzi.edu.cn

Tel: +86-516-83996010, +86-516-83889190

Fax: +86-516-83888547

School of International Education Website: http://gjjlxy.jsviat.edu.cn/

JSVIAT Official Website: www.jsjzi.edu.cn

Address: No. 26, Xueyuan Road, Quanshan District, Xuzhou City, Jiangsu, China.

Majors for International Students 2021

学院 Schools	专业群 Program Groups	专业名称 Majors
建筑建造学院 School of Architectural Construction	建筑工程技术	建筑工程技术 Construction Engineering Technology
		建筑钢结构工程技术 Steel Structural Engineering Technology
	Technology	地下与隧道工程技术 Underground and Tunnel Engineering Technology
	测绘地理信息专业群 Surveying and Mapping	工程测量技术 Engineering Survey Technology
	Geographic information	摄影测量与遥感技术 Photogrammetry and Remote Sensing Technology
	建筑装饰技术	建筑装饰工程技术 Architecture Decoration Technology 室内艺术设计 Interior Art Design
	Architecture Decoration	环境艺术设计 Landscape Design
建筑装饰学院	Technology	家具艺术设计 Furniture Art Design
School of Architectural Decoration	-t-660H 22 12 5	建筑设计 Architectural Studies
	建筑设计技术 Architectural Design	园林工程技术 Landscape Engineering Technology
	Technology	古建筑工程技术 Ancient Building Engineering Technology
		城乡规划 Urban-rural Planning 建筑设备工程技术 Building Services Technology
		供热通风与空调工程技术 Heating Ventilation and Air-condition Engineering Technology
	建筑设备技术专业群	建筑电气工程技术 Building Electrical Engineering Technology
建筑智能学院 School of Architectural	Building Services	建筑智能化工程技术 Intelligent Building Engineering Technology
Intelligence		给排水工程技术 Water Supply and Drainage Engineering Technology
	市政公用	水利工程 Water Conservancy Project
	Municipal Public Service	环境工程技术 Environmental Engineering Technology
		市政工程技术 Municipal Engineering Technology 工程造价 Quantity Surveying
	建筑工程管理	建设工程管理 Construction Management
建筑管理学院 School of Construction	Construction Management	建设项目信息化管理 Building Information Modelling for Management
Management		建设工程监理 Construction Project Supervision
	房地产 Real Estate Administration	房地产经营与管理 Real Estate Operation and Management
	交通建造	道路桥梁工程技术 Road and Bridge Engineering Technology
交通工程学院	Transportation Construction	城市轨道交通工程技术 Urban Rail Transit Engineering Technology
School of Transportation	-	高速铁道工程技术 High-speed Railway Engineering Technology 城市轨道交通运营管理 Urban Rail Transit Operation
Engineering	交通运营	公路机械化施工技术 Construction Technology of Highway Mechanization
	Transportation Operation	城市轨道交通供配电技术 Power Supply for Urban Rail Transit
	机械制造	机械设计与制造 Mechanical Manufacture and Design
	Mechanical Manufacture	机械制造与自动化 Mechanical Manufacture and Automation
智能制造学院	汽 车 Automobile Technology	汽车检测与维修技术 Automobile Inspection and Maintenance Technology
School of Intelligent		工程机械运用技术 Engineering Machinery Application Technology 新能源汽车技术 New Energy Automobile Technology
Manufacturing		机电一体化技术 Mechanical and Electronic Integration Technology
	が、电一体化 Mechanical and Electronic	电气自动化技术 Electronic Automation Technology
	Integration	工业机器人技术 Industrial Robot Technology
	财经管理 Fiance and Management	会计 Accounting
级汶等珊 类哈	商贸管理	市场营销 Marketing
经济管理学院 School of Economic	Commerce and Trade	电子商务 Electronic Business
Management	Management	物流管理 Logistics Management
	旅游与社会服务管理 Tourism and Community	社区管理与服务 Community Management and Services
	Services Management	酒店管理 Hospitality Management
艺术设计学院 School of Art and Design		数字媒体艺术设计 Digital Media Art Design 视觉传播设计与制作 Visual Communication Design and Production
	艺术设计 Art Design	产告设计与制作 Advertisement Design and Production
		产品艺术设计 Industrial Design
		建筑动画与模型制作 Architectural Animation and Model Production
信电工程学院		计算机网络技术 Computer Networking Technology
旧七十生于凡	15	计算机网络技术(嵌入式培养)Computer Networking Technology (Embedded System)
School of	Information Technology	软件技术 Software Technology
Telecommunication and		移动应用开发 Mobile Application Development 电子信息工程技术 Electronic Information Engineering Technology
Electronics		通信技术 Telecommunicatin Technology
		POTENTIAL TOTAL PORT OF THE PROPERTY OF THE PR

校 园 环 境



学生宿舍外景



图书馆

教一楼智慧教室



建筑技术馆



留学生餐厅

图书馆外景



留学生公寓

江苏建筑职业技术学院留学生格生简章 7/8

留学生生活



国际交流学院2019年秋学期表彰大会暨留学生新年联欢会

2019 年秋季表彰

4. 毕业签名



留学生集体生活



欢度泼水节



留学生艺术节



参加国际文化节



穿汉服文化体验



射艺活动



品尝中国美食



制作冰皮月饼